
Fra: Bjørn Tore Bøe <bjorntoreboe@hotmail.com> 
Sendt: 31. mai 2014 21:27 
Til: Postmottak Radøy 
Emne: Høyringsuttale fiberbreiband utbygging".  
 

Hei 
 
Her på Grindheim er de virkelig bruk for fiber. Eg har både Nettstar og Ice for å kunne dekke det 
lille behovet familien har for å gå på internett. Telenor klarer ikkje å levere her ute fordi vi er 
ytterst på linjene. Nettstar klarer 1mb og Ice er så ustabilt at klikkebyena kjem tett..:)  
Bere å hiva seg rundt og få fiber til Grindheim, vi er tross alt i 2014!!! 
 
mvh 
Bjørn Tore Bøe  


